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Sf. Matei 10: 1,    "Apoi Isus a chemat la El pe cei doisprezece 

ucenici ai Săi, şi le-a dat putere să  scoată afară duhurile 

necurate, şi să tămăduiască orice fel de boală şi orice fel                               

de neputinŃă" 
 

Profetul lui Dumnezeu a spus despre aceasta : 
      *Exteriorul vostru este un om iar interiorul vostru este un alt om. Deci interiorul 
vostru este supranatural iar exteriorul vostru este fizic. VedeŃi? Şi această fiinŃă, dacă 
tu eşti călăuzit Spiritual ,prin Duhul, de Dumnezeu, tu devii un mesager al lui 
Dumnezeu, sau un înger. Mesagerul lui Dumnezeu, sau îngerul lui Dumnezeu este 
acelaş cuvânt; nu se poate despărŃi: mesagerul lui Dumnezeu sau îngerul lui 
Dumnezeu.[1] 
       Şi care are mai puternică autoritate, un înger din cer sau un înger de la amvon? 
Care din ei? Îngerul de la amvon. Pavel a spus,  "Dacă un înger din cer vine şi vă 
predică o orice altă Evanghelie în afară de ceea ce eu v-am predicat, să fie anatema" 
(2 Corinteni 12: 4 şi 14-15 / Galateni 1: 6-10). Deci ingerul uns cu Duhul Sfânt şi cu 
Cuvântul stă lângă Dumnezeu (Aceea este corect) în ceruri, autoritatea lui...[2] 
       "Toată puterea în cer şi  pe pământ Mi-a fost dată în mâna Mea. MergeŃi, şi Eu 
voi merge cu voi (Mat.28: 18). Orice veŃi lega pe pământ, eu voi lega în cer. Orice voi 
veŃi dezlega pe pământ, Eu voi dezlega în cer" (Matei 16: 18-19). 
       Oh, dacă măreaŃa Biserică sfântă doar şi-ar da seama de puterea ei pentru a face 
aceste lucruri. Dar acolo este atât de multă îndoială şi teamă şi tremur, încât mă întreb, 
"S-ar putea întâmpla aceasta?" Atât timp cât aceea există, Biserica niciodată nu poate 
să stea drept sus. Şi când fiecare discuŃie de teamă este dispărută şi Duhul Sfânt este 
în deplinul control al Bisericii, atunci toată teama este dusă, şi acea Biserică are 
puterea. VedeŃi? De ce, ei au fiecare lucru pe care cerurile îl deŃin în spatele lor. Ei 
sânt ambasadori ai tronului. Absolut. Un ambasador al lui Cristos are autoritate (2 
Cor. 5: 20), şi tot ceea ce Cristos are, aparŃine acelui ambasador. Şi El a spus, 
"MergeŃi în toată lumea, voi sunteŃi martorii Mei după ce Duhul Sfânt vine peste 
voi".(Fapte 1: 8). Şi ce este un martor? Este un ambasador, el vine şi mărturiseşte 
ceva. Toată puterea cerurilor este chiar drept în mîinile voastre. Oh, de ce stăm noi, şi 
biserica este stearpă şi noi stăm adormiŃi )? Este din cauză că noi nu recunoaştem 
aceste lucruri.[3] 
      *Eu mă tem că Biserica nu îşi cunoaşte autoritatea ei. Eu mă tem că Duhul Sfânt a 
născut oameni care nu-şi dau seama de autoritatea lor, sau de autoritatea pe care 
Dumnezeu a permis-o Bisericii Sale. "Eu vă dau cheile către ÎmpărăŃie. Orice veŃi 
lega pe pământ va fi legat în ceruri, orice veŃi dezlega, va fi deslegat. Eu vă dau putere 
peste şerpi, şi peste orice fel de boală, oh, totul, şi nimic nu vă va vătăma" (Marcu 16: 
17-18). PracticaŃi-vă credinŃa voastră. LăsaŃi-o liberă. LăsaŃi pe Dumnezeu să Îşi aibe 
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Calea Lui. Dumnezeu vă va acorda aceasta.[4] 
       Dumnezeu, marele Duh, la început înainte chiar să fi fost vre-un început, El era 
Dumnezeu. Şi ştiŃi voi că voi eraŃi în El atunci? Dacă tu eşti un Creştin acum, tu ai 
fost în El atunci. Şi atunci dacă aceea era aşa, întrega Dumnezeire trupeşte a luat 
forma în Persoana lui Isus Cristos (Coloseni 2: 19). Şi atunci când Isus a murit pe 
cruce, eu am murit cu El  (Romani 6: 6  şi 2 Timotei 2: 11-13), pentru că eu am fost în 
El atunci, pentru că El a fost Plinătatea Cuvântului Manifestat, ştiind că noi vom fi 
manifestaŃi mai târziu. Şi noi am fost la Calvar cu El. Noi am mers în mormânt cu El, 
şi noi am înviat cu El în învierea Lui, şi acum noi ne-am ridicat prin Duhul Său la 
tronul milei, şi stăm împreună în locurile cereşti în Cristos Isus (Efes.2: 4-6) pentru 
totdeauna. 
       Pentru că aşa cum germenele vieŃii naturale este adus jos, germinizând de la tată, 
la tată, tot aşa şi ViaŃa lui Cristos germinează. Acela este motivul că Dumnezeu 
foloseşte duhul lui Ilie, de cinci ori, în timpuri diferite. Ce este aceasta ? Este o 
desfăşurare a lucrurilor.  
       Doar aşa cum viaŃa naturală şi trăsăturile ei se desfăşoară în jos din respiraŃia  
tatălui tău, aşa este şi Duhul lui Dumnezeu care a fost predestinat dinainte de 
întemeierea lumii. Şi când întreg Cuvântul lui Dumnezeu în totalitate a fost desfăşurat 
într-un trup uman numit Isus Cristos, în care Dumnezeu m-a făcut să-mi  plătesc 
pentru pentru păcatele mele, în El acolo. Apoi El m-a înviat sus cu El în înviere. Şi 
acum noi sântem aşezaŃi cu El cu putere şi autoritate peste orice diavol. Oh, dacă voi 
doar aŃi putea să credeŃi ce Dumnezeu v-a dat vouă. Dar dacă voi nu sânteŃi aşezaŃi 
acolo, voi nu o aveŃi. Şi dacă voi sânteŃi aşezaŃi acolo, şi nu credeŃi, şi vă este teamă să 
vă mişcaŃi, voi niciodată nu o veŃi folosi. Dar dacă voi sânteŃi aşezaŃi acolo, voi o veŃi 
folosi, pentru că voi sânteŃi ordinaŃi să faceŃi ceea ce voi faceŃi.[5] 
      *Aici Isus, tot ce El a spus, El doar a vorbit Cuvântul, şi aceea aşa a fost (Marcu 
4: 35-41), Dumnezeu L-a dovedit pe El de a fi Fiul Lui. "Acesta este Fiul Meu 
preaiubit, în care Eu Îmi găsesc plăcerea. De El să ascultaŃi". (Matei 17: 1-8) 
       PriviŃi la El. (Mie îmi place aceasta). Cât de măreŃ, cât de majestos El a stat 
înaintea criticilor Săi.  Amin.  El a spus, "DistrugeŃi acest templu, şi eu mă voi ruga 
Tatălui, şi să vedem ce va face El  în legătură cu aceasta." --  "DistrugeŃi acest templu, 
şi Eu îl voi ridica din nou". (Ioan 2: 19-22). Nu, "Eu sper să, sau Eu voi încerca să,  --  
Eu  o  voi  face"  De  ce ? Scriptura spune aşa. Aceeaş Scriptură care spune că El şi-a 
înviat trupul Său, ne dă nouă autoritatea, puterea. Amin."În Numele Meu ei vor scoate 
draci, ei vor vorbi în limbi noi, dacă vor lua şerpi sau vor bea lucruri otrăvitoare, nu-i 
va vătăma. Dacă vor pune mîinile peste bolnavi, ei se vor însănătoşa." 
      "De ce te plângi Mie? Vorbeşte şi du-te mai departe." Oh, ce măreŃ,..."DistrugeŃi 
aceste templu, Eu îl voi ridica din nou"  Oh, şi amintiŃi-vă acum, era acelaş El, era El 
acela despre care se spune în  Ioan 14: 12 ,  "Acela  care  crede  în  Mine, lucrările pe 
care le fac Eu, le va face şi el deasemenea".  Este aceea corect ?  El era Acela care a 
spus aşa. Era  Isus  în Marcu 11: 12, care a spus, "Dacă voi spuneŃi muntelui acestuia 
,nu dacă vă rugaŃi muntelui acestuia- dacă voi spuneŃi acestui munte "mută-te", şi nu 
vă îndoiŃi în inima voastră, ci doar credeŃi ce voi aŃi spus, aceasta se va întâmpla, voi 
puteŃi avea ceea ce aŃi vorbit".Acum, dacă tu doar o spui arogant, ea nu se va 
întâmpla, dar dacă ceva în tine -care eşti uns pentru slujbă, şi tu vei ştii că aceasta este 
voia lui Dumnezeu să se facă, şi tu o vei spune, ea se va întâmpla. Isus era Acela care 



a spus aceasta, "Dacă voi locuiŃi în Mine şi Cuvântul Meu locuieşte în voi, cereŃi ce 
vreŃi, şi vi se va face" (Ioan 15: 7).[6] 
      *Eu am autoritatea să o fac, dar trebuie să aştept comanda să o fac. VedeŃi? Eu am 
autoritatea de la Dumnezeu de a o face, dar acum, când El dă ordinul, ea va merge 
înapoi acasă sănătoasă. VedeŃi?  Eu  ştiu  că  acesta  este  adevărul. 
       Dar mai întâi, vedeŃi voi, totul este acea....Nimeni, chiar Isus Însuşi a spus, "Fiul 
nu poate să facă nimic de la Sine, ci doar ceea ce El vede pe Tatăl că face, aceea face 
şi Fiul de asemenea." Cunoaştem noi aceea? Sf. Ioan 5: 19. În regulă.  
"Fiul nu face nimic de la Sine, ci doar ceea ce vede pe Tatăl făcând, aceea va face Fiul 
deasemenea."[7] 
      *Cineva spune, "Tu ai puterea?" Acolo nu este nici o putere în nici un om. Ci noi 
ca şi Credincioşi avem autoritatea, nu puterea, ci autoritatea. Noi nu avem suficientă 
putere ca să facem ceva. 
       Aşa cum am spus cu ceva timp în urmă, un mic poliŃist , aici în Louisville, stătea 
acolo. El era mai mic decât cum sânt eu. Un tip micuŃ, pălăria lui era trasă până peste 
urechi, şi uniforma lui pe jumătate atârna pe el, el umbla acolo pe stradă, micul 
pistolet pe o parte a lui, un mic baston în mâna lui, şi un mic fluier. Umbla afară acolo 
cu o pereche de mănuşi albe pe mîinile lui, şi acele maşini (câteva din ele cu trei sute 
cincizeci de cai putere) trecînd pe stradă ca şi o lumină, doar zuum, zuum. Ei bine, 
acel mic tip, nu putea să oprească un mic ponei din fugă prin puterea lui însăşi, sau nu 
avea măcar putere să oprească o bicicletă. Cu siguranŃă nu putea. Dar el umbla afară 
în stradă, acea mare insignă strălucind, sufla din acel fluier, şi îşi ridica mîna lui. 
Frate, motoare cu trei sute de cai putere scârŃâiau frânele lor şi toate celelalte. Acolo 
nu era puterea omului, era autoritatea pe care el o avea. Aceea este totul. 
       Aceea este biserica, Ea ar putea fi o grămadă de holly-rollers, aşa numiŃi, sau 
oricum aŃi vrea voi să-i numiŃi, dar acolo este autoritatea. Este autoritatea în spatele 
acelui lucru, aceea este ceea ce face lucrul. 
       Indiferent de condiŃii, legile lui Dumnezeu lucrează Cuvântul Lui. Acum, ea nu 
va lucra cu crezurile voastre, ea va lucra cu Cuvântul. Da, ea doar va lucra cu 
Cuvântul, aceea este totul. Acum, indiferent de condiŃii. [8] 
      *Eu nu am nici o putere. Voi nu aveŃi nici o putere. Dar noi avem autoritatea, 
(Amin), insigna (legitimaŃia) credinŃei este agăŃată de Cuvînt, "Eu cred că acesta este 
adevărul" Aceea este ce opreşte. 
       Ca şi micul poliŃist stând afară acolo şi suflând din acel mic fluier şi Ńinându-şi 
mâna lui sus, eu vă spun, totul urma să se oprească. Era autoritatea. Este autoritatea 
lui de a crede.[9] 
      *Atunci dacă eu sânt un Creştin şi fiind umplut cu Duhul, purtând mărturia 
învierii lui Isus Cristos, aceea că El este acelaş ieri azi şi în veci, nu lăsaŃi ca nici un 
diavol să încerce să vă împingă în jur, spunând, "Tu să nu faci asta şi tu să nu faci 
aceea". Tu doar fă-o. Dumnezeu Ńi-a dat acea...... 
       VedeŃi, noi nu avem puterea. Acel poliŃist nu avea puterea să oprească vreo 
maşină. Câteodată ele aveau motoare de trei sau patru sute de cai putere, ce putea el să 
facă cu acelea? Dar el avea autoritatea. 
       Şi la fel este biserica. Noi avem autoritatea, prin învierea lui Isus Cristos şi 
Cuvântul Lui promis  Aleluia!, "Lucrările pe care Eu le fac, şi voi le veŃi face 
deasemenea, pentru că Eu mă duc la Tatăl". (Ioan 14: 12)[10] 



      *Soldatul Roman, sutaşul, el era convins că dacă doar ar putea obŃine de la Isus 
doar să spună Cuvântul. AscultaŃi la acel soldat, un Roman, Neamuri, păgân. El a zis,  
"Eu  nu  sânt  vrednic  ca  Tu  să  vii  sub  acoperişul  meu.  Eu  nu  mă  consider  pe  
mine în  felul  acela."  Dar a spus,  "Fiul  meu  este  foarte  bolnav,  şi  Tu  doar  
vorbeşte  Cuvântul,  şi  fiul  meu  va  trăi"  (Mat. 8: 5 -13  şi Luca 7: 1-10). 
       "Eu  sânt  un  om  sub  autoritate. Eu spun acestui om, acestui soldat, "Tu mergi 
acolo", şi el merge. Şi eu spun acestuia, "Vino" şi el vine. De ce? El era peste el. Ce 
mărturisea el ? "Isus,  tu  eşti  peste  orice  boală. Tu  eşti  peste  toate. Dacă eu doar te 
aud pe Tine spunând Cuvântul, sevitorul meu va trăi. Eu sânt deplin convins." Ce era 
aceasta?  Era  credinŃa  acelui Roman. El a crezut-o. 
       Şi Isus a spus, "Du-te în drumul tău, fiul tău trăieşte". Isus a spus că aceea era o 
credinŃă mare, El nu a găsit aşa în Israel. "Doar vorbeşte Cuvântul". 
       Ce era aceasta? DistanŃa nu face nici o diferenŃă, pentru că Dumnezeu este 
omniprezent. Dumnezeu este omnipotent. Şi pretutindeni unde Dumnezeu este, este şi 
omnipotenŃa acolo. Şi Dumnezeu fiind omniprezent, aceea face pe Dumnezeu 
pretutindeni, peste tot. VedeŃi, Dumnezeu este la fel de mare în Germania, în ElveŃia, 
şi jos în Africa chiar în acest minut aşa cum El este chiar aici. Acolo sânteŃi voi. 
       Şi el a luat o călătorie de două zile. Şi în ziua următoare, cum a mers el către casă, 
el a întâlnit pe careva din servitorii lui venind. Şi ei au spus, "Fiul tău trăieşte". 
       Şi Romanul a fost atât de entuziasmat  încât a spus, "La ce timp din zi a început el 
să fie mai bine? În ce parte a zilei?"  El a zis,  "Cam pe la ceasul al unsprezecelea a 
început el să se amelioreze"  Şi Romanul a ştiut că acela era chiar timpul când Isus a 
spus,  "Fiul tău trăieşte",  şi el a crezut. Amin.    Omnipotent, omniprezent, 
omniscient, infinit, aşa este Dumnezeu. 
       Şi când un bărbat sau o femeie, mie nu îmi pasă în ce condiŃie eşti tu, tu ai obŃinut 
autoritatea lui Dumnezeu printr-o promisiune, pentru că El este bogat şi a promis să o 
facă din abundenŃă  (Efeseni 3: 20-21)[11] 
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Pietre de zidire duhovnicească din Cuvântul descoperit al orei, alcătuite de:  
Gerd Rodewald, Friedenstr. 69, D-75328 Schömberg, Germany,  
www.biblebelievers.de 
Acolo va veni unul cu un Mesaj care este drept pe Biblie, şi o lucrare rapidă va înconjura pământul. SeminŃele vor 

merge prin ziare, materiale de citit, până când fiecare SămânŃă predestinată L-a auzit. [Fr. Branham în’Conduită-

Ordine-Doctrină’,pag. 673] 


